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November 9-én, péntek délelőtt tárgyalóasztalhoz ült Toró T. Tibor az Erdélyi Magyar
Néppárt  elnöke,  egyben  Alsó-Háromszék  szenátorjelöltje  és  Antal  Árpád,
Sepsiszentgyörgy  polgármestere.  A  találkozó  apropóját  az  elkezdődött  választási
kampány  adta,  a  két  alakulat  vezetője  a  magyar  mandátumokért  folyó  verseny
lehetséges forgatókönyveiről, következményiről tartott rövid egyeztetést.

A beszélgetésen Toró T. Tibor felvázolta a 2012-es parlamenti választásokra kialakult helyzetet.
Kifejtette, az erdélyi magyar választók körében kialakult demokratikus verseny nem veszélyezteti
az  erdélyi  magyarok  bukaresti  képviseletét,  sőt  az  alternatív  küszöb  lehetőséget  teremt  két
szervezet számára is a bejutáshoz. Az erdélyi magyar pártok között kialakult erőviszonyok azt
vetítik előre, hogy jó mozgósítás mellett mindkét szervezet eleget tud tenni a választásokra kitűzött
céljainak. Ennek feltétele a tisztességes kampány és a választási programok valódi versenye. 

Toró  a  polgármester  korábbi  kijelentésére  reagálva  cáfolta,  hogy  veszélyben lenne a  magyar
képviselet,  meglátása  szerint  egyszerűen arról  van szó,  hogy erdélyi  viszonylatban a  magyar
közösség december 9-én újraosztja az EMNP és az RMDSZ között a parlamenti helyeket. És ez az
átrendeződés nem a román pártok, hanem a székelyföldi magyarság érdekeit szolgálja. Bár az
együttműködés nem jött létre, az RMDSZ és az EMNP választók nemcsak a mandátumok feletti
osztozkodásra,  hanem munkamegosztásra  is  kötelezik  a  magyar  pártokat.  Abban  mindketten
egyetértettek,  hogy  az  RMDSZ-nek  is  érdeke,  hogy  magyar  szövetségese  legyen  a  román
törvényhozásban.  A  magyar  pártok  közötti  parlamenti  együttműködés  kibővítené  a  közösség
politikai mozgásterét, hatékonyabb érdekképviseletet eredményezne.

Antal Árpád területi RMDSZ-elnök a képviselőjelöltek kapcsán azon véleményének adott hangot,
hogy Sánta Imre személyével és programjával egyetért, illetve indulását is támogatta volna, de
csak  akkor,  ha  nem  a  sepsiszentgyörgyi  választókerületben  állt  volna  csatasorba.  Bár  a
polgármester  nem  indul  a  választáson,  a  háromszéki  képviselő-  és  szenátorjelöltek  nevében
tisztességes kampányt ígért, és egyetértett azzal, hogy egy közös és erős parlamenti képviselet
előrelépést jelentene az erdélyi pártpolitikában kialakult patthelyzetből.
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